
 

Fra: Fællespostkasse Vesterbro Lokaludvalg 

Sendt: 27. oktober 2021 09:34 

Til: Christian Christensen 

Cc: Per Skovgaard Andersen; Marie Svan Olsen 

Emne: SV: Spørgsmål fra Christianshavns Lokaludvalg om huludfyldninger i karreer og fortætning i gårde  

 

Vedr. jeres spørgsmål om "Huludfyldning" 

 

Vi har ikke haft nogen sager om "Huludfyldning" i de seneste 8 år, men vi er interesseret i at høre om jeres 

erfaringer. 

Det nærmeste vi kan komme er en sag, hvor der blev bygget ungdomsboliger ovenpå en eksisterende 

bygning, uden at der blev stillet krav om friarealer eller parkeringspladser. 
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Per Skovgaard Andersen 

Vesterbro Lokaludvalg 

 


